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Fredriksen 
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Ingvill Ulveseth ble valgt til møteleder, og Eva Bjørgve ble valgt til sekretær. 

Tom Eirik Ness og Eli Sætereng ble valgt til å underskrive protokoll. 
 
 
Saker til behandling 

53/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Hammerfest menighetsråd 15.09.2024 53/24 

 
 
Saksorientering 
Innkalling har vært kunngjort i gudstjenestene 2 uker før møtet, samt på hjemmeside 
og Hammerfest kirkes Facebookside. 
 
Forslag til vedtak 
 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
Møtebehandling 

Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  

Innkalling og saksliste godkjennes. 
 

 
54/24 Årsmelding og regnskap for 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Hammerfest menighetsråd 15.09.2024 54/24 

 
 
Saksorientering 
Framlagte årsmelding og regnskap for Hammerfest menighetsråd godkjennes. 
Årsmelding ble godkjent i møte 18.06.24, sak 40/24 
 
Forslag til vedtak 
 
Årsmelding og regnskap godkjennes. 
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Møtebehandling 

Menighetsrådsleder leste opp hele årsmeldingen. Kirkeverge redegjorde for 
økonomien i menighetsrådet. 
 
Følgende innspill kom fra menigheten: 
 
70% av de døpte i Hammerfest sokn, blir konfirmert, noe som er en relativt høy 
andel. 
 
I neste årsmelding bør vi oppgi prosenttall for andel døpte blant de konfirmerte. 
 
Andel av skoler som deltar i skolegudstjenester har gått tilbake etter pandemien. 
Tilbakemelding fra menigheten om at foreldre ikke får informasjon om at skolene er 
invitert til skolegudstjenester. Bør vi kontakte foreldreutvalg i skolen, og informere om 
det? 
 
Innspill fra menigheten om at pårørende ønsker at det igjen arrangeres andakt på 
sykehjemmet. Sognepresten orienterte i den forbindelse om at andaktene på 
Rypefjord sykehjem ble gjenopptatt våren 2024. 
Det ble drøftet hvorfor ikke pårørende er informert om at det er andakt hver uke på 
institusjonene. 
Det kom forslag om at det blir orientert om det i neste nummer av menighetsbladet. 
 
Sognepresten orienterte om antall besøkende i gudstjenester fra 2015 og til i dag, og 
at det har vært en nedgang. 
 
Leder ønsket at menigheten skulle tenke over hva de er fornøyde med i menigheten i 
dag, og hva de drømmer om.  
 
Det kom inn følgende innspill: 
 
Hva er vi fornøyde med i dag: 
 
Samholdet i menigheten, som fører til at man hilser og slår av en prat når man 
møtes. 
Ukentlige gudstjenester 
Sommerdugnaden på kirkegården 
Sommerfest for frivillige/ulønnede medarbeidere 
At det er kirkekaffe etter gudstjenesten 
Flott konfirmantarbeid 
 
Hva drømmer vi om: 
 
Utegudstjenester i naturen 
Workshop 
Ressurser til flere stillinger, blant annet diakon 
Flere kirkekonserter med klassisk musikk 
Tid til samtaler 
Strikkeandakt 
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Andakter med sosialt samvær etterpå 
Flere folk i gudstjenestene 
Høstdugnad på kirkegården 
Flere som engasjerer seg i kirka og det som skjer der 
At kirkekaffen skal fortsette. Det er en fin måte å bli kjent med hverandre på. 
Dagstur med Gamle Mårøy til yttersiden av Sørøya. 
 
 
Vedtak  

Årsmelding og regnskap tas til orientering.  
Innspill fra menigheten om hva de drømmer om, tas med videre til menighetsrådet. 
 
 
 
55/24 Orienteringssaker 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Hammerfest menighetsråd 15.09.2024 55/24 

 
 
Saksorientering 
Det er følgende orienteringssak til møtet: 
 

• Årsmelding og regnskap 2023 for kirkelig fellesråd. 
 
Forslag til vedtak 
 
Orienteringer tas til følge. 
 
Møtebehandling 

Saken gikk ut, da møtet ble avsluttet etter sak 54/24. 

 
 
         
Eli Sætereng     Tom Eirik Ness 
Sign.      Sign.    
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